EN Instruction manual





Made in China صنع في الصين

Veggie Spiral Slicer قطاعة خضار لولبية 01.221070.09.001

وصف الأجزاء / PARTS DESCRIPTION



[WEEE Logo]

Made in China

صنع في الصين

EN Instruction manual

 By ignoring the safety instructions the manufacturer can not be hold responsible for the damage.

• If the supply cord is damaged, it must be replaced by the manufacturer, its service agent or similarly qualified persons in order to avoid a hazard.

 Never move the appliance by pulling the cord and make sure the cord can not become entangled.

• The appliance must be placed on a stable, level surface.

 The user must not leave the device unattended while it is connected to the supply.

 This appliance is only to be used for household purposes and only for the purpose it is made for.

 This appliance shall not be used by children aged less than 8 years. This appliance can be used by children aged from 8 years and above and persons with reduced physical, sensory or and persons with reduced physical, sensory or You can find all available information and spare parts at mental capabilities or lack of experience and knowledge if they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance in a safe way and understand the hazards involved. Children shall not play with the appliance. Keep the appliance and its cord out of reach of children aged less than 8 years. Cleaning and user maintenance shall not be made by children unless older than 8 and supervised.

 To protect yourself against an electric shock, do not immerse the cord, plug or appliance in the water or any other liquid.

 Do not allow children to use the device without supervision.

 Switch off the appliance and disconnect from supply before changing accessories or approaching parts that move in use.

 Always disconnect the device from the supply if it is left unattended and before assembling, disassembling or cleaning.

 It is absolutely necessary to keep this appliance clean at all times, because it comes into direct contact with food.

 NOTE: The chopping blades are very sharp, avoid physical contact during emptying and cleaning the device, you can seriously injure.

• This appliance is intended to be used in household and similar applications such as:

- Staff kitchen areas in shops, offices and other working environments. By clients in hotels, motels and other residential type environments.

 Bed and breakfast type environments. - Farm houses.

 Accessories, other than those supplied with the appliance cannot be used.

PARTS DESCRIPTION

Mode shift button

Blade disc Machine unit On/Off switch button

Container 3. Think slicing / Pappardelle spiral blade 9. Thin slicing / Tagliatelle spiral blade 10. Rough julienne / Linguini spiral blade

11. Fine julienne / Spaghetti spiral blade

BEFORE THE FIRST USE • Take the appliance and accessories out the box. Remove the

stickers, protective foil or plastic from the device. · Before using your appliance for the first time, wipe off all removable parts with a damp cloth. Never use abrasive products

• Put the power cable into the socket. (Note: Make sure the voltage which is indicated on the device matches the local voltage before connecting the device. Voltage 220V-240V 50/60Hz) • The blades are very sharp, beware of cleaning. Avoid any physical

contact with the blades, which can seriously injure you.

© Princess 2018

• There are 4 blades available for both spiraling and slicing function. • For processing, especially sturdy vegetables in elongated form such as radish, carrot, cucumber and zucchini are suitable. Also suitable are onions, potatoes and apples and pears without a core. Soft fruit and vegetables such as aubergines, tomatoes, boiled beets or bananas are not or less suitable.

Change the blade type into the blade disc

The blades of the cutting inserts are very sharp. Be careful when

handling a cutting insert.

Remove the blade disc from the device

• Push the lock button to the left side.

· At the same time pull the blade out of the disc.

 Insert one of the other blades that you need · Press it in until it make a click noise.

Spiraling or slicing function
• Press and hold the shift mode button, when turning te lid it can be

• Turn the lid clockwise to the desired position, choose between spiraling mode or slicing mode.

Operation The lid has to be locked well, else the machine will not work.

 Press the On/Off button to turn on the device • Do not use the device continuously for more than 1 minutes. Allow the motor to cool down before the next operation.

CLEANING AND MAINTENANCE Make sure the appliance is unplugged before cleaning. • Clean the appliance with a damp cloth. Never use harsh and abrasive

cleaners, scouring pad or steel wool, which damages the device. Never immerse the electrical device in water or any other liquid. The device is not dishwasher proof.

· Clean the accessories with warm soapy water to avoid bacterial growth. The accessories are also dishwasher proof.

Allow the parts to dry thoroughly before reassembling the device.

WARRANTY

This product is warrantied for 2 Years, for detailed terms, please refer to the Warranty Card.

Following parts are not covered by warranty: Knobs.

Approximate life of this appliance under normal conditions is 3

For service and repairs, please call the following numbers: United Electronics Co. Saudi Arabia (Toll-free) 800 124 0900

ENVIRONMENT

Any broken body parts.

This appliance should not be put into the domestic garbage at the end of its durability, but must be offered at a central point for the recycling of electric and electronic domestic appliances. This symbol on the appliance, instruction manual and packaging puts your attention to this important issue. The materials used in this appliance can be recycled. By recycling of used domestic appliances you contribute an important push to the protection of our environment. Ask your local authorities for information regarding the point of recollection.

AR دليل الإرشادات

• عند إهمال تعليمات السلامة لا تتحمل الشركة المصنّعة أية مسئولية عن وقوع

• في حالة تلف سلك الإمداد بالطاقة، يجب استبداله بواسطة الشركة المصنعة أو وكيل الصيانة أو أي فني مؤهل لتحنب التعرض إلى المخاطر.

لا تحركِ الجهاز مطلقًا عن طريق سحب السلك، وتأكد من أن السلك لن يصبح

يجب وضع الجهاز على سطح ثابت ومستو.

• يجب ألا يغفل المستخدم عن الجهاز أثّناء توصيله بالكهرباء • تم تصميم هذاً الجهاز للاستخدامالمنزلي فقط وللأغراض التي صُنع من أجلها.

• ينبغى عدم استخدام هذا الجهاز بواسطة أطفال أصغر من 8 سنوات. يمكن استحدام هذا الجهاز بواسطة الأطفال من سن 8 سنوات وما فوق والأشخاص ذوي القدرات الحسدية أو الحسية أو العقلية المحدودة أو الذين يفتقرون إلى الخبرة والمعرفة إذا تم الإشراف عليهم أو إرشادهم بشأن كيفية استخدام الجهاز بطريقة آمنة وفهمهم للمخاطر المحتملة. يجب على الأطفال عدم اللعب بُعذا الجهاز. احرص على بقاء الجُهاز والسلك بعيدين عن متناول الأطفال أقل من 8 سنوات. يجب على الأطفال عدم القيام بعملية التنظيف وصيانة المستخدم إلا إذا كانوا أكبر من 8 سنوات وفي وجود من يشرف عليهم.

• لحماية نفسك من التعرض إلى صدمة كهربائية، لا تغمس السلك أو القابس أو الجهاز في الماء أو في أية سوائل أخرى.

• لا تسمح للأطفال باستخدام الجهاز بدون الإشراف عليهم.

• قم بإيقاف الجهاز وفصله عن مصدر الطاقة قبل تغيير الملحقات أو الاقتراب من الأجزاء المتحركة المستخدمة.

• قم دائمًا بفصل الجهاز عن مصدر الطاقة في حالة تركه بدون مراقبة أو قبل التركيب أو الفك أو التنظيف.

 من الضروري للغاية الحفاظ على هذا الجهاز نظيف طوال الوقت، لأنه يلامس الطعام بشكل مباشر • ملاحظة: إن شفرات الفرم حادة للغاية، لذلك تجنب ملامستها الجسم أثناء تفريغ

الجهاز أو تنظيفه، لأن ذلك قد يصيبك بجرح بالغ. • هذا الجهاز مخصص للاستخدام المنزلي وللاستخدام في الأماكن المشابحة مثل:

أمكان مطابخ الموظفين في المتاجر والمكاتب وأماكن العمل الأخرى.

 أو من قبل نزلاء الفنادق والاستراحات والأماكن السكنية الأخرى. والأماكن التي تقدم مبيتًا ووجبة إفطار.

والمنازل الريفية.

• يجب عدم استخدام أي ملحقات أخرى غير المرفقة مع الجهاز.

زر تبديل الوضع قرص ًالشفرة وحيدة الماكينة وحده ما يبيد زر On/Off (التشغيل/إيقاف التشغيل)

شفرة حلزونية للتقطيع لشرائح رفيعة / للبابارديله شفرة حلزونية للتقطيع لشرائح رفيعة / للتالياتيلي ئىفرە حلزونية للتقطيع لشرائح خشنة / لللنغويني 11. شفرة حلزونية للتقطيع لشرائح رفيعة / للسباغيتي

• قَم بإخراج الجهازُ والملحقات خارج العلبة. قم بإزالة الملصقات، أو البلاستيك أو ورق الألومنيوم الواقى عن الجهاز. • قبل الاستخدام الأول، قم بمسح جميع الأجزاء القابلة للإزالة بقطعة قماش رطبة. لا تستخدم مطلقًا أنَّه منتجات كاشط

• من خم كبل الطاقة في المقبر. (ملاحظة: تأكد من أن الجهد الذي يشار إليه على الجهاز يتطابق مع الجهد المحلي قبل توصيل الجهاز. الجهد 220 فولت -240 فولت 50/60 هرتز) • تكون الشفرات حادة جدًا، لذا توخي الحذر أثناء التنظيف. تجنب أي اتصال حسدي مع الشفرات، لأنحا قد تسبب لك إصابة

أيضًا ملائمة للاستخدام مع البصل والبطائطس والتفاح والكمثرى المنزوعة اللبّ. بالنسبة للفاكهة أو الحُضُروات الطرية كالباذنجان أو الطماطم أو الشمندر المسلوق أو الموز فهي غير ملائمة أو أقل ملائمة للاستحدام. تغيير نوع الشفرة الموجودة في قرص الشفرة

• تَكُونَ الشَّفْرِاتَ الخَاصَةُ بَمَلِحَقَاتَ التَقْطِيعِ حَادة للغاية. كن حَذَّرًا عند التعامل مع ملحق التقطيع. أزل قرص الشفرة من الجهاز
 أدفع زر القفل للجانب الأيسر.

• قم بإدخال أحد الشفرات الأخرى التي تحتاج لاستخدامها. • اضغط عليها حتى تسمع صوت الطقة الذي يدل على تثبيتها في القرص.

. مستن یکون الفطاء مغلقًا بإحکام والا لن يعمل الجهاز. • اضغط على زر On/Off (التشغيل/ايقاف التشغيل) لتشغيل الجهاز. • .لا تستخدم الجهاز بشكل متواصل لمدة تزيد عن 1 دقائق. اترك الموتور ليبرد قبل التشغيل لمرة أحرى

هد يسبب في تلف الجهاز. • أحرص أل تغمس الجهاز الكهربائي أبدًا في الماء أو أي سائل آخر. لا يمكن تنظيف الجهاز في غسالة الأطباق. • قم ينتظيف الملحقات باستخدام ماء دافي وصابون لتجنب نمو البكتيريا. كما يمكن تنظيف الملحقات في غسالة الأطباق. • اترك جميع الأحزاء تجف تمامًا قبل إعادة تجميع الجهاز.

هذا الجهازِ مضمون لمدة عامين , لمعرفة أحكام الضمان يرجى قراءة كرت ضمان المنتج.

المكونات أدناه غير مشمولة بالضمان:

العمر الإفتراضي للجهاز يعتمد على ظروف الشغيل العادية . العمر الإفتراضي 3 سنوات تقريبا. يرحي الإنصال على أرقام خدمة الصيانة والتصليح الآتية: الشركة المستحدة للإلكترونيات المملكة العربية السعودية (الهاتف المجاني) 800 124 800

X

■ ■ وبسبب العرض الثابت والضيق، يجب ألا يتم وضع هذا الجهاز في سلة النفايات المنزلية في نحاية عمره الإفتراضي، ولكن يجب تقايمه ألى النقطة لمركزية لإعادة تدوير الأحجازة المنزلية الكهربائية والإلكترونية. إن كَادَّ مَن الرُمر المُوجودُ عَلَى الجمهاز، ودليل التعليمات والتغليف يحذرك من هذه المسألة الهامة. يمكن إعادة تدوير المواد المستحدمة في هذا الجمهاز. من خلال إعادة تدوير آلأجهزة المنزليّة، فإنك تقدم إسهّام هام للحفاظ على البيئة التي نعيشٌ فيها. استفسر من السلطات المحلية عنّ نقطة

يمكنكُ الحصول على جميع المعلومات وقطع الغيار المتوفرة عبر الموقع الإلكتروني www.princesshome.eu!